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PROTOKÓŁ NR LXXVI/2024 
 

z LXXVI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2024 roku 

w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1   

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych 
   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady LXXVI sesji Rady Miasta Gdańska. Powitała wszystkich obecnych 

na sali obrad oraz osoby oglądające transmisję w intrenecie. To ostatnia sesja Rady 

Miasta Gdańska w kadencji 2018-2024. Kolejna sesja będzie już sesją inauguracyjną, 

w której spotkają się nowo wybrani radni. Było opóźnienie w rozpoczęciu obrad, bo 

należało jeszcze omówić kilka spraw technicznych.  
 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie nadania nazwy nabrzeże Hanzy (druk 

2002);  

Głosowanie za włączeniem (druk 2002): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 32A 
 
Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży dla 
radnych Miasta Gdańska (druk 2003);  
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Głosowanie za włączeniem (druk 2003): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 54 
 
 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Brętowo (druk 2006);  

 

Głosowanie za włączeniem (druk 2006): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 34 
 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Jasień  (druk 2007);  

Głosowanie za włączeniem (druk 2007): 

 

Za                      31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 35 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Piecki - Migowo  (druk 2008);  
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Głosowanie za włączeniem (druk 2008): 

 

Za                      31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 36 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Siedlce  (druk 2009);  

Głosowanie za włączeniem (druk 2009): 

 

Za                      31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 37 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Ujeścisko - Łostowice  (druk 2010);  

Głosowanie za włączeniem (druk 2010): 

 

Za                      31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 38 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu 

Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza  (druk 2011);  
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Głosowanie za włączeniem (druk 2011): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 39 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY z dnia 29 lutego 

2024 r. na Dyrektora Pałacu Młodzieży w Gdańsku  (druk 2012);  

 

Głosowanie za włączeniem (druk 2012): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 40 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi XY na działalność 

Prezydenta Miasta Gdańska  (druk 2013); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2013): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 41 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi XY na działalność 

Prezydenta Miasta Gdańska (druk 2014); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2014): 

 

Za                      31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 42 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Zespół ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności (druk 2015); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2015): 

 

Za                      32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 43 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi na Gdański Zarząd Dróg  

i Zieleni (druk 2016); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2016): 

 

Za                      29 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 44 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego nr 6 w Gdańsku (druk 2017); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2017): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 45 
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Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia skargi XY (druk 2018); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2018): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 46 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia wniosku XY  (druk 2019); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2019): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 47 

 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie rozpatrzenia wniosku XY (druk 2020); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2020): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 48 

Wpłynął wniosek o włączenie w sprawie rozpatrzenia wniosku Fundacji Pomorskiej 

Inicjatywy Historycznej z dnia 4 kwietnia 2023 r.  (druk 2021); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2021): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 49 

 

Wpłynął wniosek o włączenie w sprawie rozpatrzenia wniosku WOMA sp. z o.o  

 (druk 2022); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2022): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 50 

 

Wpłynął wniosek o włączenie w sprawie rozpatrzenia wniosku XY  (druk 2023); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2023): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 51 

 

Wpłynął wniosek o włączenie w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 listopada 2023 

roku w sprawie nadania nazw nienazwanym ciekom wodnym w Gdańsku (druk 2024); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2024): 

 

Za                       32 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 52 
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(Przerwa techniczna po której wznowiono głosowania nad zmianą porządku obrad).  

 

Wpłynął wniosek o włączenie w sprawie rozpatrzenia petycji Pana XY z dnia 19 

listopada 2023 roku w sprawie zarządzenia referendum lokalnego (druk 2025); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2025): 

 

Za                       31 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 53 

 

Włączenie punktu 5 dotyczącego wyborów uzupełniających ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027; 

Głosowanie za włączeniem (punktu 5): 

 

Za                        22 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie pkt 5  

 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027 (druk 2005);  

Głosowanie za włączeniem (druk 2005): 

 

Za                       29 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 5 ppkt C1 
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Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie wyborów uzupełniających ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 (druk 2004); 

Głosowanie za włączeniem (druk 2004): 

 

Za                       29 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 5 ppkt C2 

 

Wpłynęła autopoprawka:  
- druk nr 1993 - pkt 4,ppkt 26  

 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych do 

końca kwietnia przez radnych oraz złożeniu zeznania podatkowego rocznego PIT. 

Dodała, iż po dzisiejszej sesji radni będą mogli zdać komputerowy wypożyczony na 

czas kadencji. Wpłynęło postanowienie Komisarza Wyborczego w Gdańsku  

o zwołaniu sesji inauguracyjnej  na dzień 7 maja 2024 roku. Sesja najprawdopodobniej 

odbędzie się o godzinie 12:00 w Ratuszu Głównego Miasta.  

ANDRZEJ SKIBA- Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Dziękuję bardzo pani przewodnicząca, szanowni państwo, radni krótko i na temat, jako 

że przegłosowaliśmy szereg projektów z Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji, 

chciałem z jednej strony uzasadnić to potrzebą domknięcia spraw, jako że kończymy 

kadencja w dobrym zwyczaju jest i rozpatrzyć sprawy i nie obarczać zbyt dużą liczbą 

następców w Komisji. I druga sprawa związku z tym, że tyle projektów powstało, to 

chciałem podziękować wszystkim radnym z Komisji do spraw Skarg, Wniosków  

i Petycji, którzy zaangażowali się w finalizację prac naszej komisji, a najbardziej 

podziękować jeszcze na sali nieobecnej, ale słyszącej nas pewnie pani Emilii i panu 

Mecenasowi, który na sali jest obecny bez ich pomocy nie byłoby możliwe wdrożenie 

tych wszystkich projektów, więc bardzo dziękuję.  

ANNA GOLĘDZINOWSKA – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej  

Szanowni państwo, tradycją Komisji Zrównoważonego Rozwoju jest zapraszanie 

projektodawców, potencjalnych beneficjentów dotacji na prace restauratorskie, 

konserwatorskie wykonanie dokumentacji dotyczącej zabytków. Jak państwo wiedzą, 
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jest to dość istotny fragment porządku obrad dzisiejszej sesji. Bardzo dziękujemy za 

wszystkie historie, które mieliśmy okazję poznać, bo tak naprawdę te bezpośrednie 

spotkania pozwalają nam dowiedzieć się tego, czego siłą rzeczy bardzo techniczny, 

podlegający rygorom legislacyjnym druk nie zawiera. To znaczy tak naprawdę jak ta 

miejska pomoc w zachowaniu substancji fizycznej, substancji materialnej przekłada 

się również na żywe dziedzictwo Gdańska na żywą współczesną kulturę. Bardzo 

ciekawie też było wysłuchać jak obiekt sakralny Kościół Świętej Barbary kontynuuje 

tradycję muzyczną, zapoczątkowaną przez Jana Sebastiana Bacha. Myślę, że warto 

zwrócić uwagę na to muzyczną działalność w Kościele Świętej Barbary i taka 

informacja odstąpiliśmy od opiniowania jednego z druków. Natomiast pragnę 

podkreślić decyzja Komisji wynikała z czegoś, co uznaliśmy za oczywistą pomyłkę. 

Natomiast dotyczyło to dość zasadniczej kwestii, bo kwoty dofinansowania nie byliśmy 

tego w stanie rozstrzygnąć. Natomiast chciałabym tutaj podkreślić, że absolutnie  

w toku dyskusji radni nie zgłosili jakichkolwiek zastrzeżeń merytorycznych do tego 

druku i odstąpienie komisji wynika tylko i wyłącznie z tej wątpliwości. Ona już została 

rozwiana w zakresie tego punktu wpłynęła autopoprawka. Tak więc bardzo dziękuję. 

Mam nadzieję, że ta tradycja bezpośrednich spotkań z projektodawca mi będzie 

również kontynuowana w kolejnej kadencji.  

ANDRZEJ STELMASIEWICZ- Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

Dziękuję komisji za wykonaną pracę, a w bezpośrednim kontekście dzisiejszego 

posiedzenia Rady w kontekście dofinansowań miejskich, do rewitalizacji gdańskich 

zabytków chciałbym wyrazić mój wielki szacunek  dla pana Janusza Tarnackiego 

Miejskiego Konserwatora Zabytków, który no wykonuje całą tę czarną robotę związaną 

z procedurami, jest w tej robocie bardzo rzetelny, odpowiedzialny i merytoryczny.  

PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Szanowni Państwo, radni wspólnie z panią skarbnik Izą Kuś przedstawimy kilka 

informacji związanych z bieżącymi informacjami o życiu Gdańska, ale również  

w kontekście ostatniej sesji Rady Miasta Gdańska w tej kadencji podsumowanie 

wykonania budżetu w takich ogólnych liczbach po to, żebyśmy mieli informację, jak to 

wygląda na koniec tej kadencji. Wyjątkowa dzisiejsza sesja Rady Miasta, ale miasto 

pracuje cały czas i powiemy też o kilku wydarzeniach, które mają znaczenie  

w bieżącym życiu Miasta Gdańska. Na pewno takim wydarzeniem istotnym były 

wybory samorządowe nie w kontekście wyników, ale przy tej okazji oczywiście 

chciałbym wszystkim nowo wybranym radnym Miasta Gdańska pogratulować, ale  

w kontekście też zaangażowania mieszkanek i mieszkańców Gdańska. Była to niższa 

frekwencja niż 15 października, tym bardziej chciałbym podziękować wszystkim 

mieszkankom i mieszkańcom Gdańska, którzy wzięli udział w tych wyborach ponad 

52%. W wyborach do Rady Miasta Gdańska, na prezydenta Miasta Gdańska i do 

Sejmiku to jest  porządny wynik, chociaż oczywiście mielibyśmy nadzieję na wyższą 

frekwencję. Warto przy tej okazji chwalić te obwodowe Komisje, które mają zawsze 

najlepsze wyniki, 68% to najwyższa frekwencja w Gdańsku po raz kolejny okręgowa 

Komisja Wyborcza numer 160 w Kiełpinie Górnym widać, że tam sąsiedzi, mieszkańcy 

się wzajemnie mobilizują. To jest dobry przykład, którym trzeba pokazywać i kilka słów 

od pani skarbnik na temat sprawozdania z budżet. 
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IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok zostało złożone przed upływem 

ustawowego terminu, czyli przed 30 marca bieżącego roku. Za nami opiniowanie przez 

komisję działające jeszcze w ramach upływającej kadencji, ale kilka słów ogólnych  

o wykonaniu zeszłorocznego budżetu. Dochody zrealizowaliśmy na poziomie  

4 miliardów 369 milionów złotych i to stanowi 100,2% planowanych dochodów. 

Wydatki na poziomie 4 miliardy 40 milionów złotych, co stanowi 91,4% planu. 

Uzyskaliśmy pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w zakresie 

wykonania budżetu za 2023 rok. Budżet zakończyliśmy dodatnim wynikiem 

operacyjnym z planowanego deficytu operacyjnego na poziomie 33 milionów złotych. 

Otrzymaliśmy na koniec roku 203700000 zł nadwyżki operacyjnej, jeśli chodzi o wynik 

budżetu, to ponad 700 milionów planowanego deficytu budżetowego zeszły rok 

zakończyliśmy na poziomie 271,1 milionów deficytu budżetowego. Jeśli chodzi  

o zadłużenie miasta na koniec roku zadłużenie miasta to miliard 72 miliony złotych, co 

stanowi poniżej 25% w porównaniu w odniesieniu do dochodów ogółem. Spłaciliśmy 

niemal 52 miliony z dotychczasowego zadłużenia. Odsetki kosztowały nas 42,8 miliona 

złotych. Nowego kredytu zaciągnęliśmy 100 milionów złotych. Na finansowanie 

inwestycji dopuszczalny wskaźnik zadłużeń obsługi zadłużenia to 16,62% nasz 

indywidualny to 2,55%. Wraz ze sprawozdaniem za to z budżetu za 2023 rok zostało 

również złożone sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego instytucji 

kultury. I tak dotacje podmiotowe z budżetu miasta dla wszystkich instytucji kultury to 

88,4 miliona złotych, zaś dotacje celowe to 4,4 miliona złotych. Wszystkie instytucje 

samorządowe złożyły swoje sprawozdania w obowiązującym terminie. Jeszcze jedno 

słowo informacja o stanie mienia komunalnego wraz ze sprawozdaniami instytucji 

kultury jest załączone na w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie gdansk.pl wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za zeszły rok. Dziękuję bardzo. 

PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Dziękuję bardzo pani skarbnik za tę informację. Warto mieć świadomość tej 

perspektywy co do zadłużenia u progu nowej perspektywy i strategii rozwoju miasta  

i z perspektywy finansowej Unii Europejskiej, bo to tak naprawdę pokazuje nasz 

potencjał do inwestowania i stara wizja, która była przedstawiona w ramach strategii 

rozwoju i uchwalonych przez państwa programów rozwoju w styczniu tego roku może 

być realizowane dzięki stabilnej sytuacji finansowej. I teraz kilka informacji  

o wydarzeniach, które miały miejsce w ostatnim czasie, podpisany został list intencyjny 

na nowe Centrum Pediatryczne przy szpitalu na Zaspie Centrum, które ma być 

budowane przez Marszałka Województwa, ale konieczne jest oczywiście 

zaangażowanie ze strony Miasta Gdańska. To jest pełno profilowy szpital dziecięcy  

w osobnym budynku o powierzchni około 14000 m2 kolejne planowane oddziały, 

Chirurgię, Urazowo Ortopedyczna, Otolaryngologia, Okulistyka, Kardiochirurgia, 

Pediatria Ogólna, wiele ważnych oddziałów. Pełnowymiarowa Klinika, która ma szansę 

powstać przy szpitalu na Zaspie. Dziękujemy panu Marszałkowi za tę inicjatywę. I na 

pewno będziemy starali się ją jak najbardziej w miarach, miarę naszych możliwości 

wspierać. Nowi mieszkańcy otrzymali klucze do 60 nowych lokali, które zostały oddane 

do użytku w ramach realizacji inwestycji przez TBS Motława. Koszt całej inwestycji do 

21 milionów złotych i nowi mieszkańcy mogą się pod nowy adres przy ulicy 

Człuchowskiej wprowadzać. Warto też mówić o tych projektach mieszkaniowych, bo 
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wielokrotnie w trakcie kampanii wyborczej była mowa o tym, że miasto powinno 

bardziej się zaangażować w politykę mieszkaniową. Warto też powiedzieć, że 

wszystkich możliwych źródeł dofinansowania, również tych oferowanych przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego korzystamy i z to jest też efekt tej pracy, czyli te tak 

naprawdę efekt końcowy w postaci kluczy wręczonych mieszkankom i mieszkańcom 

Gdańska. Nowe przestrzenie przy szkole Szkole Podstawowej numer 49. Przypomnę, 

że przez wiele lat była dyskusja czy przy Szkole Podstawowej 49 mają szansę powstać 

boiska piłkarskie, czy będzie tam basen? Bardzo często było to przedstawiane  

w formie pewnej alternatywy. Dzisiaj możemy powiedzieć, że powstają i boiska 

sportowe i basen, który będzie realizowany w takiej formule, którą prezentowaliśmy 

państwu, czyli za pośrednictwem naszej spółki Międzynarodowych Targów Gdańskich. 

Chodzi o to, żeby ten basen był tak zaprojektowany, żeby był efektywnie 

wykorzystywany przede wszystkim na rzecz uczniów między innymi tej szkoły, ale też 

innych pobliskich szkół, ale też po godzinach edukacyjnych, żeby miał szansę na 

wykorzystanie dla mieszkanek i mieszkańców Gdańska. Nowe boiska to kwota 2,2 

miliona złotych. Rozpoczynamy budowę w drugiej połowie 2024 roku. Jeśli chodzi  

o basen i szacunkowy koszt tej inwestycji, to w sumie 77 milionów złotych i kolejny 

temat związane z inwestycjami w mieście Gdańsku. Inwestycjami realizowanymi 

poprzez różne narzędzia, a poprzez różne instrumenty. I tu mamy przykład 

instrumentu w postaci partnerstwa publiczno- prywatnego. Przystępujemy, 

rozpoczynają się prace nad 8 nowymi trybunami widokowymi na Dolnym mieście będą 

one rewitalizowane wzdłuż brzegów Motławy. To pokazuje, że jesteśmy w stanie 

właśnie tę przestrzeń Dolnego Miasta nie tylko rewitalizować ze środków europejskich, 

bo ta rewitalizacja głównie odbywa się ze środków europejskich, ale jest również 

realizowana przez Gdańskie TBS. Czy jak w tym przypadku przez partnera 

prywatnego przypomnę, że równolegle odbywa się w tej chwili konkurs na wybór 

partnera prywatnego dla inwestycji w Nowym Porcie. Nowy autobus wodorowy na 

gdańskich u ulicach  pojawił się można z niego korzystać, a do końca lata pojawi się 

10 takich autobusów. I też powstaje przy ulicy Jabłoniowej ogólnodostępna, z której 

oczywiście te autobusy będą korzystały, ale to będzie też ogólnodostępna stacja do 

tankowania wodorem przy ulicy Jabłoniowej. I zachęcamy wszystkich mieszkańców, 

wszystkie mieszkanki do rozliczania PIT-u w Gdańsku. Przed chwilą była informacja  

o oświadczeniach majątkowych. Jest tam termin koniec kwietnia. To przypomnijmy też 

wszystkim tym, którzy nie złożyli jeszcze zeznania podatkowego, że też mają termin 

do końca kwietnia na to zeznanie i to warto, żeby to zeznanie podatkowe było złożone 

w Gdańsku. Nie tylko zachęcamy do tego tutaj z  mównicy, korzystając z sesji Rady 

Miasta Gdańska, ale zachęcamy również w sposób konkretny związany z nagrodami 

w ramach loterii niby pitu pitu, ale się opłaca. Kampania zakończy się 5 maja, a 10 

maja będzie losowanie nagród. I przypomnę, przypomnę, że  Rada Miasta Gdańska  

w tym roku podjęła  uchwałę  na nadającą nazwę temu roku Rok Unii Europejskiej. To 

nie jest przypadek od 20 lat Polska i w tym Gdańsk rozwijamy się dzięki współpracy  

w ramach integracji Europejskiej. Myślę, że warto się spotkać. Ja pamiętam na ten 

moment 2004 roku myślę, że wielu z państwa też pamięta ten moment z 1 maja w 

2004 roku, bo myślę, że wielu z nas przynajmniej dla mojego pokolenia był to bardzo 

wzruszający moment, w którym wstępowaliśmy do Unii Europejskiej, a dzisiaj  

z perspektywy czasu myślę, że jesteśmy wdzięczni, że jesteśmy w tej Unii, że w ogóle 

jesteśmy w tej strefie bezpieczeństwa Europy Zachodniej, patrząc chociażby na 

naszych wschodnich sąsiadów, ale też jesteśmy wdzięczni patrząc na gdańskie ulice. 
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Jak zmienił się Gdańsk, jak zmieniła się nasza wspólnota. I z myślę, że warto się 

spotkać z szczegółowy program będzie na stronie gdansk.pl od 12-17 szczegóły będą 

się odbywały różne wydarzenia na Targu Węglowym zachęcamy do obecności warto 

być warto też docenić to, w jakim punkcie Polska i Gdańsk jesteśmy. Dziękuję 

serdecznie.  

PIOTR GIERSZEWSKI – Zasępca Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska  

Panie prezydencie powiedział pan, albo mówię, nie dosłyszałem koszt tafli boiska plus 

basen 77 milionów? 

PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedziałem o basenie. Basen będzie miał też te części komercyjne po to, żeby jak 

mówię efektywnie wykorzystywać funkcjonowanie całego basenu powiem więcej, będą 

tam podziemne miejsca parkingowe i one też w istotnym stopniu generują koszty. 

Myślę, że to jest dobra informacja dla mieszkańców Wrzeszcza dlatego, że cokolwiek 

nie będziemy robić, będziemy starali się namawiać do korzystania z komunikacji 

publicznej. Mamy tam przystanek tramwajowy, ale wiemy, jaka jest praktyka. Wiemy, 

jak wygląda sytuacja wokół basenu na Chełmie, na przykład i te miejsca parkingowe.  

PIOTR GIERSZEWSKI – Zasępca Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska  

To warto dodawać, bo rzeczywiście ta liczba robi potężne wrażenie, bo do tej pory 

byliśmy mile- niemile zaskakiwani kwotą 20, 25 milionów, a tu nagle 77. Także warto 

o tym mówić o tych kwestiach technicznych, bo  rzeczywiście to robi potężne wrażenie 

ilościowe, jakościowe. 

 

 

PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

CEZARY SPIEWAK – DOWBÓR- Przewodniczący Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowna pani skarbnik, Szanowny panie 

Prezydencie, drogie koleżanki i koledzy radni mijającej już wielkimi krokami kadencji 

nawiążę do tego co do czego wywiązała się krótka dyskusja w ramach prawdzie 

komunikatów prezydenta, ale jednak dyskusja. No pamiętam jeszcze, jak na początku 

tej kadencji mówię to już tak trochę historycznie, zanim na szczęście to było 

najprostsze zadanie z kwestii basenowych jak przekonywaliśmy jako radni Koalicji 

Obywatelskiej, panią Prezydent, że basen w Brzeźnie jest potrzebny, to przeliczaliśmy 

dużo różnych inwestycji. Ja osobiście przeliczałem na wartość basenów, ile kosztuje 

1 basen, 1,5 basenu, 2 baseny. Prezydentowi Grzelakowi i Prezesowi Bojanowskiemu, 

ponieważ nie mam najmniejszych wątpliwości, że gdyby nie zaangażowanie właśnie 

Międzynarodowych Targów Gdańskich, to mogłoby się okazać, że tego projektu 

przynajmniej tak sprawnie nie udałoby się nie udałoby się procedować. A jest to jeden 

z dużych sukcesów tej mijającej kadencji. Podobnie jak doprowadzenie tematu już do 
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kolejnego etapu basenu dla Brzeźna Letnicy i Nowego Portu basenu przy ulicy 

Krasickiego 10, gdzie mamy już dokumentację budowlaną i mamy też w ramach 

partnerstwa publiczno- prywatnego dla Nowego Portu konkretny plan na 

sfinansowanie budowy tej pływalni i konkretny termin, czyli grudzień 2027 roku. No 

tutaj temat odrobinę się przeciągna w cudzysłowiu dzięki poprzedniemu wojewodzie 

Pomorskiemu, który no nie spieszył się mówiąc delikatnie z decyzją co do przekazania 

gruntu pod tą pływalnia, ale na szczęście udało się to też. Podobnie jak temat basenu 

dla Gdańska Południe, gdzie już jest projekt budowlany i jestem przekonany, że dzięki 

też środkom zewnętrznym, unijnym w tej kolejnej kadencji uda się ten projekt 

zrealizować, a ten projekt, nad którym tak pracowali dotychczasowi radni Kamila 

Błaszczyk, przewodniczący radny Mateusz Skarbek, którzy zabiegali mocno o budowę 

tej pływalni, ale też inni radni. Drodzy państwo oczywiście sesja dzisiejsza jest 

szczególna, ponieważ spotykamy się jeszcze w starym gronie. Ale już po wyborach, 

kiedy znamy te wyniki wyborów i znamy wyniki wyborów nie tylko w Gdańsku, choć 

muszę tutaj ważyć słowa, ponieważ pamiętajmy, że jesteśmy na terenie urzędu.  

W wielu miejscach jeszcze trwa kampania wyborcza przed drugą turą wyborów, której 

na szczęście w Gdańsku nie było, ponieważ mieszkańcy Gdańska dali jednoznaczny, 

wyraźny mandat poparcia Koalicji Obywatelskiej i te prawie 58% dla radnych Koalicji 

Obywatelskiej i prawie 58% dla Aleksandry Dulkiewicz, to wyraźne zwycięstwo  

i pokazanie, jak bardzo myślę, że jako też kontynuacja mandatu zaufania danego nam 

jako Koalicji Obywatelskiej 15 października dali mieszkańcy w tych wyborach  

w Gdańsku i dzisiaj już jesteśmy w pełni po wyborach. Jeśli chodzi o wyniki tych 

wyborów, no nam jako radnym Koalicji Obywatelskiej pozostaje bardzo serdecznie 

państwu podziękować za to zaufanie. To wyraźne zwycięstwo te 25 mandatów dla 

radnych z listy Koalicji Obywatelskiej przy zmniejszeniu co warte zauważenia 

zmniejszeniu liczby radnych Prawa i Sprawiedliwości z 12 radnych do 8.  Myślę, że 

dzięki temu klimatowi wokół samorządów, które dały wybory 15 października, dzięki 

temu, że nie będziemy musieli już wydzierać każdej złotówki z budżetu centralnego. 

Chciałbym podziękować spojrzenie większości parlamentarnej na samorządy jest 

zupełnie inne niż było przed 15 października. To coś, co daje ogromną nadzieję, że 

będzie, że rzeczywiście będzie duże przyspieszenie, jeśli chodzi o realizację różnych 

projektów dla Gdańska, ale też wyniki wyborów. My  jako gdańscy radni, cieszymy się 

z wyniku wyborów do Rady do Rady Miasta Gdańska, ale też bardzo mocno 

gratulujemy, ponieważ widać, że stworzenie silnej drużyny Koalicji Obywatelskiej daje 

szansę na wyraźne zwycięstwo nad Prawem i Sprawiedliwością. I tutaj zwłaszcza 

chciałem pogratulować radnym miast wybranych z list Koalicji Obywatelskiej, gdzie to 

zwycięstwo nad Prawem i Sprawiedliwością jest wyjątkowo moce zwłaszcza w takich 

miastach jak Warszawa, Gdynia czy Wrocław. Koalicja Obywatelska w wyborach do 

Rad Miast wyraźnie zwyciężyła nad Prawem i Sprawiedliwością i to ogromny sukces. 

Oczywiście poszczególnych radnych, którzy zebrali głosy poparcia dla siebie, ale też 

zebrali głosy poparcia dla list Koalicji Obywatelskiej. Jeśli chodzi o to wyróżnienie o to 

może nie wróci go rozróżnienie pomiędzy indywidualnymi naszymi wynikami  

a wynikami listy. No pamiętajmy, że oddając głos na danego kandydata, mieszkaniec 

decyduje, którą listę wybiera i tutaj wyraźnie w Gdańsku została wybrana lista Koalicji 

Obywatelskiej, co pokazuje też, czy na tak silnych listach, które mieliśmy, że bardzo 

dobry wynik, jak przykładowo 1676 głosów może nie wystarczyć do objęcia mandatu, 

a w przypadku tak słabych list jak były to listy Prawa i Sprawiedliwości w tym samym 

okręgu 644 głosy mogą przynieść mandat radnego. No to jest oczywiście kwestia 
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ordynacji wyborczej, ale też, mam nadzieję, że wyraźnie słyszalny głos nowej w tym 

sensie, że w dotychczasowej kadencji pani radna nie była radną nowych pani radnej 

Jolanty Banach, której serdecznie gratuluję tego, że udało się ten mandat zdobyć  

i myślę, że będziemy mogli liczyć na dobrą, merytoryczną współpracę w Radzie Miasta 

Gdańska przez kolejnych 5 lat, a na dzisiejszej sesji oczywiście oprócz tej kwestii, 

która już była w komunikatach komisji podnoszona, czyli kwestii dotacji na zabytki, na 

czym też jako Komisja Zrównoważonego Rozwoju pracowaliśmy prawie 3 godziny, 

analizując wnioski, które zostały złożone i projekty uchwał i tutaj bardzo dużą pracę 

wykonała pani przewodnicząca Anna Golędzinowska przy tych drukach, no to jest coś, 

co cieszy, bo zawsze jeśli możemy dać środki na to, żeby nasze gdańskie zabytki były. 

(przerwa w transmisji). Ponieważ ławnicy sprawują wymiar sprawiedliwości. Ławnicy 

sądzą razem i równo z sędziami. Co więcej, przy niektórym składach orzekających 

ławnicy mogą przegłosować zawodowego sędziego co do treści rozstrzygnięcia, więc 

jest to bardzo duża odpowiedzialność, a my jako radni dzisiaj będziemy nad właśnie 

wyborem ławników głosować. Dziękuję bardzo. 

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Pani prezydent Dulkiewicz jest na turne po Polsce w związku z tym bierze udział  

w kampanii wyborczej w całej Polsce, no ale taki był styl pani prezydent Dulkiewicz od 

lat w związku z tym się nie dziwię. Spodziewałem się, że dzisiaj na sesji jej nie będzie, 

gdyż zajęta jest promowaniem przyjaciół w Polsce. Pytanie jest tylko i pewnie wyborcy 

chcieliby wiedzieć, czy za pieniądze Rady Miasta przepraszam Urzędu Miejskiego czy 

za własne jeździ po kraju. Szanowni państwo, bo tak to właśnie jest kończymy 

kadencję pięcioletnią, ponad pięcioletnią i zdajemy sobie sprawę, czy na własne oczy 

mogliśmy zobaczyć, że Gdańska nie da się skosić owcami, ale owce mogą skosić 

Gdański budżet i więcej takich stadek, które ewentualnie, które mogą skorzystać  

z naiwności urzędników czy radnych. Z drugiej strony należy zwrócić uwagę, że dzisiaj 

politycy będą wybierać ławników, którzy sądzą a więc zgoza, czy to nie jest zagrożenie 

praworządności, że politycy wybierają ławników sądowych  czy to nie jest w jakiś 

sposób zagrożeniem dla orzeczeń sądowych, bo przecież gdzieś na łamach mediów 

usłyszeliśmy na ten temat wiele, ale dzisiaj państwo gdańszczanie macie okazję 

zobaczyć, że oto w Gdańsku politycy wybierają ławników sądowych. Oczywiście warto 

podsumowując tą pięcioletnią kadencję skusić się na pewne porównania. Nie chcę tu 

zanudzać liczbami mieszkańców natomiast warto przypomnieć, że dochody miasta 

Gdańska przez te 5 lat wzrosły o 1/3. Mimo tego, że mieliśmy ciężki czas kampanii, 

trudny czas wojny tuż za naszymi granicami, która zrujnowała różnego rodzaju 

powiązania ekonomiczne, wartości pieniądza spowodowała wzrost inflacji globalnie,  

a zwłaszcza takiego rynku dynamicznego jakim jest rynek Polski. Oczywiście 

wyzwaniem będzie ten budżet, który w tej chwili jest realizowany w mieście Gdańsku, 

ale jeszcze nowa Rada będzie oceniać wykonanie budżetu za rok 2023, a dzisiaj już 

możemy podsumować to, jak wyglądają przychody miasta, dochody miasta, jak 

wyglądają wydatki. I po stronie dochodowej mamy ten wzrost o 1/3 a po stronie 

wydatkowej pewien niedosyt. Niedosyt, bo spieraliśmy się niejednokrotnie w interesie 

mieszkańców Gdańska  tu na tej sali o to w jaki sposób są wydawane pieniądze. 

Chcemy żyć w mieście z pewnością reprezentując naszych wyborców, chcemy żyć  

w mieście w którym nie ma dziur w ulicach, w mieście gdzie nie tracimy czasu i naszych 

pieniędzy  korkach, gdzie miasto Gdańsk- zdaje sobie sprawę, że jest miastem 

metropolitalnym więc nie powinno zwężać ulic, ponieważ musi pełnić rolę służebną dla 
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całej aglomeracji, właściwie dla całego województwa jako miasto wojewódzkie, a więc 

miasto Gdańsk i Rada Miasta Gdańska musi tego rodzaju wyzwaniom podołać; stąd 

w ocenie naszej te 5 lat w wielu kwestiach, pokazywaliśmy to państwu było 

zmarnowanym czasem, natomiast nigdy w historii do tej pory Rady Miasta Gdańska 

czasów współczesnych nie zdarzyło się, żebyśmy mieli epidemię, pandemię tego 

rodzaju, tego formatu, która zakłóciła i pracę i gospodarkę naszego miasta. W związku 

z tym można powiedzieć, przetrwaliśmy w wielkim kosztem. Udało się, ale dobra 

współpraca z władzą centralną samorządu zawsze jest pewną wartością nadrzędną  

i będziecie to państwo, będziecie państwo świadkami tej współpracy samorządu  

z rządem w najbliższym czasie i efektów, które będą, efekty, które będą skutkiem tej 

współpracy. Z najlepszymi życzeniami na następne 5 lat dla nowej Rady Miasta 

Gdańska  i z pewną taką nostalgią kończymy tą kadencję, zrobiliśmy to, co do nas 

należało. Swój obowiązek wypełniliśmy dobrze, reprezentowaliśmy naszych 

wyborców, dobrze zdajemy sobie sprawę, że dzień jest krótki i wszystkiego nie da 

załatwić, ale od ręki, ale ten ciąg powiedzmy, działań będzie zachowany. Jesteśmy 

nadal w Radzie Miasta Gdańska i będziemy dziękuję bardzo. 

 

BEATA DUNAJEWSKA – Przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska  

Dzisiaj po raz ostatni przemawiam jako szefowa klubu Wszystko dla Gdańska, ale też 

jest to moja ostatnia sesja w Radzie Miasta. Chciałam wam wszystkim, szczególnie 

mojemu klubowi, Wszystko dla Gdańska, ale też oczywiście koleżankom i kolegom  

z Koalicji Obywatelskiej bardzo, bardzo podziękować za tych 14 lat. 14 lat - to jest 

epoka w życiu każdego człowieka. Miałam okazję być również przewodniczącą Komisji 

Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia i o tym chciałabym mówić. Przez tych 14 lat 

naprawdę zrobiliśmy epokowy skok jeżeli chodzi o sprawy społeczne, ale też kulturę. 

Wspomnę tutaj chociażby o takich programach, jak program wsparcia Prokreacji- 31 

marca na świat przyszło dzięki temu programowi 829 młodych istnień. Drugi program, 

który był bardzo ważny, ale też uchwalany w warunkach naprawdę trudnych, była 

burzliwa debata na ten temat to model na rzecz równego traktowania. Dzisiaj mamy 

taką sytuację, że na ten program patrzymy już trochę inaczej. Wtedy jako nowa radna 

młoda radna byłam przerażona emocjami, które wokół tego programu były. Kolejny  

model, który również wzbudzał emocje to był model Wsparcia Imigrantów i Imigrantek, 

który tak naprawdę przygotował nas do tego, że w momencie wybuchu wojny byliśmy 

w stanie przyjąć u siebie naszych przyjaciół z Ukrainy. Kolejny program bardzo ważny 

dla społeczności gdańskiej, szczególnie tych mniej zamożnych gdańszczan to był 

Program Bezpieczeństwa Ekonomicznego i Wsparcia Osób Zadłużonych. Kolejny 

Program to Gdański Program Ochrony Zdrowia Psychicznego. My jako pierwsze 

miasto w Polsce zajęliśmy się ochroną zdrowia psychicznego, kiedy temat tak 

naprawdę dopiero raczkował, kiedy o zdrowiu psychicznym osób dorosłych, młodzieży 

i dzieci nie mówiło się tak dużo. Bardzo się cieszę, że przez tych 14 lat udało się 

doprowadzić do powstania zespołu Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego. To była 

bardzo ważna inwestycja, bo inwestycja w dzieci, które nie mogą już być w domu 

rodzinnym, a które muszą mieć dobre warunki do rozwoju, to jest taka inwestycja, która 

była dla mnie bardzo ważna i 14 lat i te 14 lat właściwie nie ma ważniejszej inwestycji, 

która w moim przekonaniu w tym obszarze społecznym powstała. Byłabym oczywiście 

chciałabym również przypomnieć państwu o rzeczy, którą uchwaliliśmy wspólnie, czyli 
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o bonie żłobkowym. To poza tym, że budujemy miejsca żłobkowe, że pozyskujemy 

miejsca żłobkowe. Ten bon żłobkowy pozwolił na powrót mam na rynek pracy. Kolejna 

inwestycja, która też zmieniła rzeczywistość w Gdańsku. To była budowa Pogotowia 

Socjalnego dla Osób Nietrzeźwych. Tutaj pamiętam, że wspólnie razem z opozycją 

głosowaliśmy za tym projektem. To jeden z takich projektów, który chyba nie wzbudzał 

emocji politycznych ale też w tym w ciągu tych 14 lat zbudowaliśmy kolejne budynki 

dla pieczy zastępczej. Powstało Centrum Dolna Brama, ale przede wszystkim 

zrobiliśmy epokowy skok jeżeli chodzi o program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, ja myślę Andrzeju patrzę na Andrzeja Kowalczysa, że my jesteśmy  

w awangardzie w całym województwie, ale i w całej Polsce jeżeli chodzi o kwoty 

przekazywane na rozwój trzeciego sektora, rozwój trzeciego sektora, to jest również 

to, co się wydarzyło w wyborach październikowych. My budowaliśmy dzięki trzeciemu 

sektorowi społeczeństwa obywatelskie i to zaprocentowało cudowną frekwencją 

wyborczą. Szanowni Państwo, w tym obszarze społecznym wydarzyło się dużo. 

Cieszę się, że miałam w tym udział. Szanowni Państwo, bardzo was proszę, żebyście 

sprawami społecznymi opiekowali się przez kolejne lata. Gratuluję wszystkim, którzy 

dostali się do Rady Miasta. Szanowni Państwo, przed wami wiele wyzwań, ale przede 

wszystkim nie dajcie sobie wmówić, że Gdańsk jest źle rządzony; Gdańsk jest 

rządzony cudownie efektem tego, że wyborcy stwierdzili, że my dobrze liderujemy 

temu miastu, że dobrze kierujemy tym miastem było była, było zmniejszenie ilości 

mandatów dla Prawa i Sprawiedliwości, a zwiększenie mandatów dla sił koalicyjnych. 

Szanowni Państwo dziękuję. Bardzo będzie mi was bardzo brakowało do zobaczenia 

w innej rzeczywistości. 

 

PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Chciałbym tylko w tym miejscu serdecznie podziękować pani przewodniczącej, jest 

jedyną przewodniczącą klubu, która idzie do Sejmiku województwa pomorskiego. 

Dziękuję ci Beata za te lata współpracy i za tą bardzo konstruktywną dyskusję tutaj na 

sesjach Rady Miasta dziękuję. 

 

PUNKT 4 

UCHWAŁY 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty miejscowej rok (druk 1976);  

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
    

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Aktualizacja uchwały, aktualizacja osób i podmiotów uprawnionych do pobierania 

opłaty miejscowej  na terenie miasta Gdańska.  
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Głosowanie  (druk 1976) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1922/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie opłaty miejscowej 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu 

 

2) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2024/2025 planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Gminy Miasta Gdańska 
(druk 1969);  

 
Komisja wiodąca: K. Edukacji- pozytywna 

 

BOGUMIŁA BIENIASZ- p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2024- 25 planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie gminy Miasta Gdańska. 

Zawiera w sobie zmianę w stosunku do poprzedniego roku, które są wynikiem 

podjętych przez państwa radnych wcześniej 3 uchwał; jedna w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących numer 5, w wyniku którego której pozostało IV 

Liceum Ogólnokształcące z oddziałami mistrzostwa sportowego imieniem Wojsk 

Ochrony Pogranicza. Druga uchwała również z 29 lutego 2024 w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących numer 13 w Gdańsku, w wyniku którego pozostało 

III Liceum Ogólnokształcące z oddziałami dwujęzycznymi imieniem Bohaterów 

Westerplatte w Gdańsku i trzecia uchwała w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Architektury Krajobrazu i Handlowo Usługowych imieniem Władysława Szafera  

w Gdańsku. W wyniku,  której zmieniony został akt założycielski tej szkoły i powstała 

nazwa Zespół Szkół Architektoniczno Projektowych imieniem Władysława Szafera  

w Gdańsku. Wszystkie te zmiany zostały ujęte w planie sieci. Plan sieci zawiera sieć 

publicznych Liceów Ogólnokształcących, Szkół Sportowych i Mistrzostwa Sportowego, 

Techników i branżowych szkół pierwszego stopnia prowadzonych przez gminę Miasta 

Gdańska. Zawiera również plan sieci publicznych, szkół specjalnych prowadzonych 
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przez gminę Miasta Gdańska oraz plan sieci publicznych szkół prowadzonych przez 

inne organy. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Pomorskiego 

Kuratora oświaty w dniu 11 kwietnia 2024. Dziękuję, proszę państwa, radnych  

o podjęcie uchwały. 

Głosowanie  (druk 1969) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1923/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia na rok szkolny 2024/2025 planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Gminy Miasta Gdańska 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu 

3) w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 5 w Gdańsku przy ul. Burzyńskiego 

10A (druk 1974); 

 
Komisja wiodąca: K. Edukacji- pozytywna 

 

BOGUMIŁA BIENIASZ- p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji 

Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado druk w sprawie nadania imienia 

Przedszkolu numer 5 w Gdańsku przy ulicy Burzyńskiego 10 A zawiera prośbę  

o  nadanie imienia Róża Wiatrów, Przedszkole numer 5 Róża Wiatrów w Gdańsku. 

Wynika to, ze wspólnie podjętej uchwałę Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców, którą 

przedstawił dyrektor Przedszkola numer 5. Dodam, że wybrane imię dla Przedszkola 

numer 5 nazwa Róża Wiatrów ma symbolizować harmonijny rozwój dzieci, 

ukierunkowane na podejmowanie poszukiwań, poznawanie piękna otaczającego 

świata i kierowanie się uniwersalnymi zasadami prawdy, dobra miłości, przyjaźni, 

uczciwości, szacunku i sprawiedliwości. Wynika to z tego, że sama Róża Wiatrów jest 

to symbol życiowej podróży ciekawości świata, poszukiwania, odkrywania tego, co 

nieznane, oznacza także zasady strzegące przed niebezpieczeństwem. Drogowskazy 

pomagające w odnalezieniu właściwej życiowej drogi i symbol i symbol bezpiecznego 

powrotu do domu. Dziękuję bardzo, proszę państwa, radnych o podjęcie uchwały. 
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Głosowanie  (druk 1974) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1924/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 5 w Gdańsku przy ul. Burzyńskiego 10A  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania oraz zasad 
zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028 (druk 1972);  

 
Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

   K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

Agnieszka Chomiuk – Dyrektorka Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
Przedmiotowa uchwała dotycząca posiłku  w szkole i w domu ma charakter techniczny 

porządkujący akty prawne. Dotychczas forma wsparcia posiłku dowożonego dla 

seniorów i seniorek oraz osób z niepełnosprawnościami była uregulowana w uchwale 

Rady Miasta dotyczącej warunków przyznawania należności za usługi opiekuńcze. 

Nowy program rządowy wieloletni program umożliwia posiłek w szkole i w domu 

umożliwia realizację tej formy wsparcia w postaci posiłku dowożonego, dlatego 

chcielibyśmy to uregulować, uporządkować i pomoc żywnościową w postaci posiłku 

dowożonego, przenieść do uchwały dotyczącej wieloletniego programu rządowego 

posiłek w szkole i w domu. I to jest jedna zmiana w tej uchwale, druga, którą 

chcielibyśmy wprowadzić, dotyczy kryteriów zwolnień z odpłatności chcielibyśmy 

poszerzyć ten katalog o wystąpienie sytuacji, gdy odpłatność za posiłek dowożony 

stanowiłaby dla świadczeniobiorcy nadmierne obciążenie z powodu zaległości  

w opłatach za czynsz gaz, energię elektryczną lub mogłaby doprowadzić do powstania 

takich zaległości. Wiemy z doświadczenia ze współpracy z naszymi mieszkańcami, że 

często jest to przeszkodą również w ponoszeniu pełnej odpłatności. Dlatego 

chcielibyśmy zaproponować takie rozszerzenie tego katalogu zwolnień. Bardzo 

państwa proszę o przyjęcie uchwały. 
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Głosowanie  (druk 1972) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1925/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia udzielane w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze świadczone w miejscu zamieszkania, częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania (druk 1973);  
 

Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
   K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

Agnieszka Chomiuk – Dyrektorka Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
Kolejna uchwała powiązana z poprzednią, za którą bardzo dziękuję, czyli uchwała 

dotycząca usług opiekuńczych świadczonych w miejscu zamieszkania. Tu 

chcielibyśmy zaproponować 2 zmiany, jedna to ta zmiana techniczna dotycząca 

posiłków dowożonych, a druga zmiana dotyczy wprowadzenia nowej kategorii usług  

w postaci usług sąsiedzkich. Nowelizacja ustawy o pomocy społecznej z listopada 

2023 roku wprowadziła dodatkową formę usług w postaci usług sąsiedzkich, które 

mają być komplementarne do tych usług, które już dzisiaj świadczymy w środowiskach 

naszych mieszkańców i mieszkanek. Dlatego bardzo bym prosiła o przyjęcie uchwały, 

która umożliwi nam realizację zadań w postaci usług sąsiedzkich. Te zadania mogą 

być również dofinansowane z programu Rządowego Korpusu Wsparcia Seniorów. My 

o takie środki wystąpiliśmy, otrzymaliśmy dotacje w wysokości 65582 zł. 

Zabezpieczyliśmy również w budżecie Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. Środki 

na wkład własny, dlatego te zadania będą mogły być w 2024 roku realizowane o ile 
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oczywiście państwo przyjmiecie przedmiotową uchwałę. Bardzo proszę o przyjęcie 

uchwały. 

Głosowanie  (druk 1973) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1926/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze świadczone  

w miejscu zamieszkania, częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu domowi pomocy społecznej  
o zasięgu gminnym w Gdańsku (druk 1975);  

 
  Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

Damian Awieruszko – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu domowi pomocy społecznej 

o zasięgu gminnym w Gdańsku to klasyczna uchwała techniczna, w której zmieniamy, 

aktualizujemy podstawy prawne funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej Ostoja  

w Gdańsku na Stogach przy ulicy Hożej w związku z aktualizacją tych podstaw przez 

18 lat funkcjonowania już Domu Pomocy Społecznej Ostoja w tamtym miejscu. 

Poproszę uprzejmie o pozytywny głos dla uchwały. 

Głosowanie  (druk 1975) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1927/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu domowi pomocy społecznej  

o zasięgu gminnym w Gdańsku 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu 

7) w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu Mieszkalnictwa Społecznego na lata 
2024-2030 (druk 2001);  

 
Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

   K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
     K. Polityki Gospodarczej i  Morskiej - pozytywna 

 
Katarzyna Ziemann – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Gdański Program Mieszkalnictwa Społecznego na lata 2024- 2030 jest kontynuacją 

dotychczas realizowanej polityki na rzecz mieszkalnictwa społecznego, która polega 

w szczególności i to jest jej wyjątkowość na integrowaniu usług mieszkaniowych  

z usługami wsparcia. Program mieszkalnictwa społecznego skierowany jest do 

mieszkanek i mieszkańców Gdańska zagrożonych wykluczeniem społecznym, które 

własnymi zasobami nie są w stanie zaspokoić swoich potrzeb mieszkaniowych. 

Główne cele programu na kolejne lata to zwiększenie poziomu zaspokojenia potrzeb 

mieszkaniowych oraz wsparcia rodzin i osób zagrożonych wykluczeniem społecznych. 

Kluczową zmianą w nowym programie na lata 2024- 2030 jest dostosowanie 

świadczonego wsparcia do przepisów wynikających ze zmian w ustawie pomocy 

społecznej i w rozporządzeniu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej z 31.10.2023 

roku w sprawie mieszkań treningowych i mieszkań wspomaganych w nowym 

programie. Tak jak do tej pory w poprzedniej edycji będziemy cały czas prowadzili 

formy wsparcia polegające na mieszkaniach wspomaganych i mieszkaniach ze 

wsparciem. I tutaj, jeżeli chodzi o kwestie wdrożenia nowych przepisów, to zmiany 

będą dostosowywane w zakresie wydawania decyzji administracyjnych i kontraktów 

mieszkaniowych z osobami uczestniczącymi w programie. Liczba mieszkań, która  

w perspektywie do 2030 roku ma zasilić Polski Gdański Program Mieszkalnictwa 

Społecznego została ustalona na około 30 nowych mieszkań rocznie, co ma 

odzwierciedlenie w inwestycjach zaplanowanych przez miasto do budowy w kolejnych 

latach. Co bardzo istotne, Gdański Program Mieszkalnictwa Społecznego jest 

zintegrowany ze strategią rozwoju Miasta Gdańska oraz z programem Rozwoju 

wspólne miasto. Bardzo proszę o pozytywne za głosowanie nad uchwałą. 
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Głosowanie  (druk 2001) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1928/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu Mieszkalnictwa Społecznego na lata 

2024-2030 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Pieklisko rejon ulic Lema i Zielony Stok w mieście Gdańsku (druk 1970);  

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Udział w dyskusji wzięli: 

Przemysław Majewski – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Anna Golędzinowska – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

 

Głosowanie  (druk 1970) 

Za                         22 
Przeciw                11 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1929/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Pieklisko rejon ulic Lema i Zielony Stok w mieście Gdańsku 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Orunia - zbiornik retencyjny w rejonie ulicy Równej w mieście Gdańsku  

(druk 1971); 

 

Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Głosowanie  (druk 1971) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1930/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Orunia 

- zbiornik retencyjny w rejonie ulicy Równej w mieście Gdańsku 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Przedstawił ogólna statystykę tegorocznych (ogólne kwoty dla osób prawnych, 

prywatnych, wspólnot mieszkaniowych oraz innych podmiotów) dotacji przed 
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właściwym omawianiem 22 dotyczących dotacji. Druk 1977 dotacje na dokończenie 

prac przy stallach w kościele, kolejny etap, dokończenie prac z zeszłego roku.  

 

10) w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku 

dotacji celowej na prace konserwatorsko - restauratorskie przy stallach (etap II) 

w kościele pw. Św. Mikołaja (druk 1977); 

 

Głosowanie  (druk 1977) 

Za                         29 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1931/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku dotacji 

celowej na prace konserwatorsko - restauratorskie przy stallach (etap II)  

w kościele pw. Św. Mikołaja 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu 

11) w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku 

dotacji celowej na prace konserwatorskie przy ołtarzu bocznym Niepokalanego 

Poczęcia w kościele pw. Św. Mikołaja (druk 1978); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Dotacja na kompleksowe prace przy ołtarzu bocznym Niepokalanego Poczęcia, 

projekt przewiduje udzielenie dotacji w wysokości 159 tys. zł.  
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Głosowanie  (druk 1978) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1932/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku dotacji 

celowej na prace konserwatorskie przy ołtarzu bocznym Niepokalanego Poczęcia  

w kościele pw. Św. Mikołaja  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu 

12) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Greckokatolickiej (bizantyjsko-

ukraińskiej) pw. Św. Bartłomieja i Opieki NMP w Gdańsku dotacji celowej na 

wykonanie izolacji przeciwwilgociowej poziomej murów (etap III) kościoła pw. 

Św. Bartłomieja (druk 1979); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja prac, które były rozpoczęte kilka lat temu, wsparcie prac izolacyjnych na 

poziomie 72 tys. zł.  

Głosowanie  (druk 1979) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1933/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Greckokatolickiej (bizantyjsko-ukraińskiej) 

pw. Św. Bartłomieja i Opieki NMP w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji 

przeciwwilgociowej poziomej murów (etap III) kościoła pw. Św. Bartłomieja 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu 

13) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Barbary  

w Gdańsku dotacji celowej na wzmocnienie murów (etap IV) wraz z poziomą 

izolacją przeciwwilgociową (etap III) kościoła pw. Św. Barbary (druk 1980); 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 
          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja prac rozpoczętych wcześniej i propozycja wsparcia na poziomie 120 tys. 

zł.  

 

 

Głosowanie  (druk 1980) 

Za                         29 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1934/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Barbary  

w Gdańsku dotacji celowej na wzmocnienie murów (etap IV) wraz z poziomą izolacją 

przeciwwilgociową (etap III) kościoła pw. Św. Barbary  
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z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu 

14) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej poziomej 

(etap III) kościoła pw. Bożego Ciała (druk 1981); 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 
          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja prac rozpoczętych wcześniej i propozycja wsparcia na poziomie 120 tys. 

zł.  

 

 

Głosowanie  (druk 1981) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1935/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej poziomej (etap 

III) kościoła pw. Bożego Ciała  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu 

15) w sprawie udzielenia w roku 2024 firmie SCG  Spółka z o.o. Spółka 

Komandytowa dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji, wzmocnienie 

konstrukcji budynku i wymianę pokrycia dachowego z remontem więźby w hali 
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nr 31B, dawnej kuźni miedzi i ślusarni w zespole Stoczni Schichaua  

(druk 1982); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Wsparcie prac konserwatorskich i budowlanych na poziomie 277 tys. zł.  

 

 

Głosowanie  (druk 1982) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1936/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 firmie SCG  Spółka z o.o. Spółka Komandytowa 

dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji, wzmocnienie konstrukcji budynku 

i wymianę pokrycia dachowego z remontem więźby w hali nr 31B, dawnej kuźni 

miedzi i ślusarni w zespole Stoczni Schichaua  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 

16) w sprawie udzielenia w roku 2024 Polskiemu Związkowi Wędkarskiemu Okręg 

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie zachodniej części elewacji 

północnej wraz z przyporą Małego Młyna (druk 1983); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 
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Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Tegoroczne wsparcie finansowe w wysokości 74 tys. zł. zamyka kompleksowe prace 

związane z renowacją murów Małego Młyna. Jednego z cenniejszych obiektów na 

terenie Starego Miasta.  

 

Głosowanie  (druk 1983) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1937/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Polskiemu Związkowi Wędkarskiemu Okręg  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie zachodniej części elewacji 

północnej wraz z przyporą Małego Młyna 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu 

17) w sprawie udzielenia w roku 2024 Domowi Zakonnemu Zakonu Braci 

Mniejszych Kapucynów w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji 

przeciwwilgociowej poziomej murów (etap II) kościoła pw. Św. Jakuba (druk 

1984); 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

To wsparcie finansowe prac, które są kontynuacją wcześniej podjętych działań 

zmierzających do wykonania izolacji przed wilgocią. Propozycja wsparcia finansowego 

jest na poziomie 110 000 zł.  
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Głosowanie  (druk 1984) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1938/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Domowi Zakonnemu Zakonu Braci Mniejszych 

Kapucynów w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej 

poziomej murów (etap II) kościoła pw. Św. Jakuba  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu 

18) w sprawie udzielenia w roku 2024 Tomaszowi Nastaj prowadzącemu 

działalność gospodarczą pod nazwą P.P.U.H. POLKOLOR Tomasz Nastaj 

dotacji celowej na opracowanie dokumentacji projektowo - konserwatorskiej  

w zakresie prac budowlano - remontowych wieży ciśnień wchodzącej w skład 

warsztatów kolejowych, ul. Siennicka 26 f (druk 1985); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Właściciel nietypowego obiektu jakim jest wieża ciśnień wystąpił z wnioskiem o 

udzielenie dotacji na pierwszy etap prac, które zamierza zrealizować: dokumentacja 

projektowo- konserwatorska. Kwota wsparcia wynosi 8 000 zł.  

 

Głosowanie  (druk 1985) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1939/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Tomaszowi Nastaj prowadzącemu działalność 

gospodarczą pod nazwą P.P.U.H. POLKOLOR Tomasz Nastaj dotacji celowej na 

opracowanie dokumentacji projektowo - konserwatorskiej w zakresie prac budowlano 

- remontowych wieży ciśnień wchodzącej w skład warsztatów kolejowych,  

ul. Siennicka 26 f  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu 

19) w sprawie udzielenia w roku 2024 Gdańskiemu Seminarium Duchownemu  

w Gdańsku dotacji celowej na remont dachów w zespole budynków 

klasztornych (etap IV) - fragment górnej części dachu uskokowego skrzydła 

zachodniego (druk 1986); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja prac, kolejnych etapów. Wparcie na poziomie 150 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1986) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    2 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1940/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie udzielenia w roku 2024 Gdańskiemu Seminarium Duchownemu  

w Gdańsku dotacji celowej na remont dachów w zespole budynków klasztornych 

(etap IV) - fragment górnej części dachu uskokowego skrzydła zachodniego  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu 

 

20) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Brygidy  

w Gdańsku dotacji celowej na stabilizację i wzmocnienie murów (etap II) 

kościoła pw. Św. Brygidy (druk 1987); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja wcześniej rozpoczętych prac polegających na stabilizacji i wzmocnieniu 

murów, propozycja dotacji na poziomie 100 000 zł.  

 

Głosowanie  (druk 1987) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1941/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Brygidy  

w Gdańsku dotacji celowej na stabilizację i wzmocnienie murów (etap II) kościoła pw. 

Św. Brygidy  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu 

21) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie przy malowidłach 

ściennych w kościele pw. Bożego Ciała (druk 1988); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuowanie prac konserwatorskich przy malowidłach ściennych w kościele, 

poziom wsparcia to 82 000 zł. 

 

 

Głosowanie  (druk 1988) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1942/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie przy malowidłach ściennych  

w kościele pw. Bożego Ciała  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu 

22) w sprawie udzielenia w roku 2024 Związkowi Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Gdańska dotacji celowej na remont elewacji Zespołu dawnego Dworu 

Miejskiego (etap III) - elewacja południowo - wschodnia i południowo - 

zachodnia Baszty Narożnej (druk 1989); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 
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Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuacja prac, dofinansowanie proponowane w wysokości 250 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1989) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1943/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Związkowi Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Gdańska dotacji celowej na remont elewacji Zespołu dawnego Dworu Miejskiego 

(etap III) - elewacja południowo - wschodnia i południowo - zachodnia Baszty 

Narożnej  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu 

23) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Gdańsku dotacji celowej na  

konserwację polichromii wnętrza kaplicy Św. Jakuba w Bazylice Mariackiej 

(druk 1990); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Prace w Bazylice zostały rozpoczęte w zeszłym roku, wykonano także szeroko 

zakrojone odkrywki. Proponowane dofinansowanie 240 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1990) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1944/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w Gdańsku dotacji celowej na  konserwację polichromii 

wnętrza kaplicy Św. Jakuba w Bazylice Mariackiej  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu 

24) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Apostołów 

Piotra i Pawła w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji  

(etap V) - elewacja południowa, drugie przęsło na zachód od pseudotranseptu 

wraz z przyporami kościoła pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła (druk 1991); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Kontynuowanie prac i proponowana kwota 200 000 zł.  

 

Głosowanie  (druk 1991) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1945/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Apostołów 

Piotra i Pawła w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji  

(etap V) - elewacja południowa, drugie przęsło na zachód od pseudotranseptu wraz  

z przyporami kościoła pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 25  do niniejszego protokołu 

25) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Apostołów 

Piotra i Pawła w Gdańsku dotacji celowej na rdzeniowe wzmocnienie murów  

(etap II) - ściana wschodnia i południowa pseudotranseptu kościoła pw. Św. 

Apostołów Piotra i Pawła (druk 1992); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Prace aby wzmocnić mury, to kontynuowanie prac a propozycja pomocy to 100 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1992) 

Za                         34 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1946/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Apostołów 

Piotra i Pawła w Gdańsku dotacji celowej na rdzeniowe wzmocnienie murów  

(etap II) - ściana wschodnia i południowa pseudotranseptu kościoła pw. Św. 

Apostołów Piotra i Pawła  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu 

26) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Barbary  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji (etap VI) - 

północna elewacja wieży kościoła pw. Św. Barbary (druk 1993 + 

autopoprawka); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- nie opiniowała 
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Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

W trakcie omawiania projektów uchwał okazało się, że w projekcie uchwały jest błąd 

w zakresie kwoty, wyrażona słownie jest poprawna, stąd potrzeba wniesienia 

autopoprawki. Kwota prawidłowa to kwota 100 000 zł.  

 

Głosowanie  (druk 1993+ autopoprawka) 

Za                         34 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1947/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Barbary  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie elewacji (etap VI) - północna 

elewacja wieży kościoła pw. Św. Barbary 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27  do niniejszego protokołu 

27) w sprawie udzielenia w roku 2024 Wspólnocie Mieszkaniowej "Dom Polski" 

Stary Rynek Oliwski 8 w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie  

i roboty budowlane (etap I) Domu Polskiego przy ul. Stary Rynek Oliwski 8  

(druk 1994); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Przedmiotem wsparcia są prace kompleksowe konserwatorskie dotyczące elewacji jak 

i budowlane, propozycja na poziomie 245 000 zł. 

 

Udział w dyskusji: 

Jan Perucki – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  
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Głosowanie  (druk 1994) 

Za                         34 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1948/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Wspólnocie Mieszkaniowej "Dom Polski" Stary 

Rynek Oliwski 8 w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie i roboty 

budowlane (etap I) Domu Polskiego przy ul. Stary Rynek Oliwski 8  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28  do niniejszego protokołu 

28) w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie ambony zewnętrznej, 

kruchty oraz przybudówki kościoła pw. Bożego Ciała, w zakresie konstrukcji, 

schodów wewnętrznych, pokrycia dachowego i orynnowania (druk 1995); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Projekt uchwały dotyczy szczególnego obiektu jakim jest jedyna zachowana 

zewnętrzna ambona, która jest narażona na warunku atmosferyczne. Propozycja 

wsparcia to 165 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1995) 

Za                         34 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1949/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Parafii Polskokatolickiej pw. Bożego Ciała  

w Gdańsku dotacji celowej na prace konserwatorskie ambony zewnętrznej, kruchty 

oraz przybudówki kościoła pw. Bożego Ciała, w zakresie konstrukcji, schodów 

wewnętrznych, pokrycia dachowego i orynnowania  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do niniejszego protokołu 

29) w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku 

dotacji celowej na prace konserwatorsko - restauratorskie przy obrazie 

Ukrzyżowanie Św. Piotra w kościele pw. Św. Mikołaja (druk 1996); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Prace związane wyłącznie z wyposażeniem kościoła jednym z elementów jest właśnie 

obraz ukrzyżowania Św. Piotra. Proponowana kwota to 49 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1996) 

Za                         34 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1950/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Klasztorowi oo. Dominikanów w Gdańsku dotacji 

celowej na prace konserwatorsko - restauratorskie przy obrazie Ukrzyżowanie Św. 

Piotra w kościele pw. Św. Mikołaja  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 30  do niniejszego protokołu 

30) w sprawie udzielenia w roku 2024 Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Straganiarska 

37 A i B w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej 

poziomej południowej części Bramy Straganiarskiej (druk 1997); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

Proponowana kwota dofinansowania to 70 000 zł. 

 

Głosowanie  (druk 1997) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1951/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Straganiarska 37 A  

i B w Gdańsku dotacji celowej na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej poziomej 

południowej części Bramy Straganiarskiej  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 31  do niniejszego protokołu 

31) w sprawie udzielenia w roku 2024 firmie MSO INVEST Sp. z o.o. dotacji celowej 

na remont dachu budynku d. garaży elektrowozów/magazyn (86 B) - 50 % 

powierzchni (strona północna) przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki 3 (druk 1998); 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 
          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 
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Janusz Tarnacki – Zastępca Dyrektora Biura Architekta Miasta/ Miejski 

Konserwator Zabytków 

To budynek widoczny z ulicy Jana z Kolna. Prace związane z remontem dachu. 

Propozycja kwoty to 400 000 zł. 

 

Udział w dyskusji wzięli: 

Przemysław Majewski – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

 

Głosowanie  (druk 1998) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1952/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2024 firmie MSO INVEST Sp. z o.o. dotacji 

celowej na remont dachu budynku d. garaży elektrowozów/magazyn (86 B) - 

50 % powierzchni (strona północna) przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki 3 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32  do niniejszego protokołu 

32) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich na terenie Gminy Miasta Gdańska w roku 2024  

(druk 1999); 

 
Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

          K. Sportu i Turystyki – pozytywna 

 

 

Maciej Lorek– Dyrektor Wydziału Środowiska 
Jak co roku mam przyjemność prezentować uchwałę w sprawie określenia sezonu 

kąpielisk owego. Uchwała została konsultowana z urzędem morskim, Sanepidem  

i wodami polskimi. Niczym ona się nie różni w stosunku do ubiegłego roczku. Roku 

łączna linia jest to 1300 m długości. Jedyna jaka zmiana jest, to jest przesunięcie o 25 

M prawo kąpieliska w Jelitkowie. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie tej 

uchwały. Dziękuję. 
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Udział w dyskusji wzięli: 

Przemysław Majewski – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

 

Głosowanie  (druk 1999) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1953/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich na terenie Gminy Miasta Gdańska w roku 2024 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33  do niniejszego protokołu        

      32A) w sprawie nadania nazwy nabrzeże Hanzy (druk 2002);  
 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji- pozytywna 
          K. Sportu i Turystyki – pozytywna 

 

Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zwrócił się z projektem uchwały o nadanie nowej nazwy jednego z nabrzeży Hanzy. 

Udział w dyskusji wzięli: 

Łukasz Bejm- Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

Przemysław Majewski – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

 

Głosowanie  (druk 2002) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1954/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy nabrzeże Hanzy 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 34  do niniejszego protokołu 

       33) zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia „Gdańskim Melioracjom” Spółce  

            z o.o. z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miasta Gdańska  

            w  zakresie gospodarki wodnej, kanalizacji odprowadzającej wody opadowe  

            i roztopowe, ochrony przeciwpowodziowej oraz utrzymywania fontann i studni 

            publicznych (druk 2000); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

          K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
         K. Zrównoważonego Rozwoju- pozytywna 

 

 
Olga Goitowska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Gmina Gdańsk będzie realizowała zadanie inwestycyjne w ramach budżetu 

obywatelskiego polegające na wybudowaniu, a następnie eksploatacji tężni 

solankowej. Z uwagi na to, że jest to pierwszy tego typu obiekt na terenie miasta 

wymagane jest powierzenie zadania związane z jego utrzymaniem oraz eksploatacją 

jako spółka jedna ze spółek gminnych spółka Gdańskie Wody otrzyma to zadanie do 

realizacji w związku z powyższym wymagana jest uchwała poszerzająca zakres 

dotychczasowego pakietu zadań realizowanych przez przedmiotową Spółkę. 

 

Głosowanie  (druk 2000) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1955/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia „Gdańskim Melioracjom” Spółce  

              z o.o. z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miasta Gdańska  

w zakresie gospodarki wodnej, kanalizacji odprowadzającej wody opadowe  

i roztopowe, ochrony przeciwpowodziowej oraz utrzymywania fontann i studni 

publicznych 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35  do niniejszego protokołu 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przechodzimy teraz do projektów uchwał w sprawie zmian statutów dzielnic są to druki 

z Komisji Samorządu i Ładu Publicznego. Referować będzie przewodniczący Komisji 

do spraw Reformy Jednostek Pomocniczych pan Karol Ważny i mam taką propozycję, 

żeby je omówić łącznie i potem ewentualnie każdy jeszcze będziemy  domawiać, jeżeli 

będą jakieś pytania, bardzo proszę panie przewodniczący. 

KAROL WAŻNY – Przewodniczący Komisji ds. Reformy Jednostek 

Pomocniczych 

Dziękuję bardzo pani przewodnicząca, w zasadzie są to druki też  tej Komisji Doraźnej. 

Oczywiście na Komisji Samorządu i Ładu Publicznego były one także omawiane.  

W zasadzie może bardziej tematyka niż same druki. Jest to wątek, który już to u nas 

był na sesji parokrotnie podnoszony. Tym razem chodzi o zmianę granic 6 dzielnic.  

W zasadzie mówimy o zmianach w 3 miejscach, ponieważ oczywiście zmiana granicy 

jednej dzielnicy implikuje zmianę również w innej, a konkretnie w tym wypadku chodzi 

o modyfikację granic pomiędzy Jasieniem i Brętowem, Pieckami Migowym oraz 

Ujeściskiem a Łostowicami a także Siedlcem i Wzgórzem Mickiewicza. Może państwo 

pamiętacie, że kilka miesięcy temu w zasadzie 2 miesiące temu mieliśmy też 

organizowane w tym zakresie konsultacje społeczne, które były wymagane. 

Mieszkańcy niezbyt licznie, ale wypowiedzieli się na ten temat. Natomiast dosyć 

istotnym wątkiem w zakresie tej procedury jest to, że wszystkie te zmiany były 

wynikiem zgodnych wniosków poszczególnych Rad Dzielnic. Także można 

powiedzieć, że tutaj wszystkie zainteresowane dzielnice porozumiały się w tym 

zakresie i w związku z tym taki kształt tych uchwał; zresztą uchwały też jednogłośnie 

zostały przyjęte na posiedzenie Komisji do spraw Reformy Jednostek Pomocniczych. 

To chyba wszystko, gdyby były jakieś pytania, to oczywiście chętnie odpowiem. 

 

34) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Brętowo 
 (druk 2006); 

 
  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
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Głosowanie  (druk 2006) 

Za                          29 
Przeciw                  0 
Wstrzymało się     2 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1956/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Brętowo 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 36  do niniejszego protokołu 

35)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Jasień (druk 

2007); 
 
  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

 

Głosowanie  (druk 2007) 

Za                           33 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1957/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Jasień 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 37  do niniejszego protokołu 

36) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Piecki-

Migowo (druk 2008);  
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  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

 

Głosowanie  (druk 2008) 

Za                           33 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1958/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 38  do niniejszego protokołu 

37)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Siedlce  
(druk 2009);  

 

  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

 

Udział w dyskusji wzięli: 

Piotr Dzik – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

PIOTR BORAWSKI – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

CEZARY Śpiewak – Dowbór- Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

KAROL WAŻNY – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

JAN PERUCKI - Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

ROMUALD PLEWA – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

 

Głosowanie  (druk 2009) 

Za                           22 
Przeciw                   4 
Wstrzymało się      7 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1959/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Siedlce 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 39  do niniejszego protokołu 

38) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Ujeścisko-

Łostowice (druk 2010);  
 

  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

 

Głosowanie  (druk 2010) 

Za                           32 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1960/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Ujeścisko-Łostowice 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 40  do niniejszego protokołu 

39) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Wzgórze 

Mickiewicza (druk 2011);  

 
 

  Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
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Głosowanie  (druk 2011) 

Za                           26 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      7 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1961/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 41  do niniejszego protokołu 

40) w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY z dnia 29 lutego 2024 r. na Dyrektora   

Pałacu Młodzieży w Gdańsku  (druk 2012);  

 
Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

Głosowanie  (druk 2012) 

Za                           23 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      5 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1962/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY z dnia 29 lutego 2024 r. na Dyrektora   Pałacu 

Młodzieży w Gdańsku   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 42  do niniejszego protokołu 

41) w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Prezydenta Miasta Gdańska   

(druk 2013); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2013) 

Za                           21 
Przeciw                   1 
Wstrzymało się      7 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1963/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Prezydenta Miasta Gdańska   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 43  do niniejszego protokołu 

42) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Gdańska  

(druk 2014); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2014) 

Za                           27 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      3 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1964/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Gdańska  

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 44  do niniejszego protokołu 

43) w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Zespół ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności (druk 2015); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2015) 

Za                           23 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      9 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1965/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Zespół ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 45  do niniejszego protokołu 

44) w sprawie rozpatrzenia skargi na Gdański Zarząd Dróg i Zieleni (druk 2016); 
 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  
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Głosowanie  (druk 2016) 

Za                           24 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      9 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1966/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Gdański Zarząd Dróg i Zieleni 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 46  do niniejszego protokołu 

45) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 6 w Gdańsku (druk 2017); 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

Udział w dyskusji wzięli:  

Cezary Śpiewak – Dowbór- Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

Głosowanie  (druk 2017) 

Za                           25 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      8 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1967/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 6 w 

Gdańsku 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 47  do niniejszego protokołu 

46) w sprawie rozpatrzenia skargi XY (druk 2018); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

Udział w dyskusji wzięli: 

PRZEMYSŁAW MALAK- Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Głosowanie  (druk 2018) 

Za                           32 
Przeciw                   1 
Wstrzymało się      1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1968/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi XY 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 48  do niniejszego protokołu 

 

47) w sprawie rozpatrzenia wniosku XY  (druk 2019); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2019) 

Za                           34 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1969/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku XY   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 49  do niniejszego protokołu 

48) w sprawie rozpatrzenia wniosku XY (druk 2020); 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2020) 

Za                           33 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1970/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku XY   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 50  do niniejszego protokołu 

49) w sprawie rozpatrzenia wniosku Fundacji Pomorskiej Inicjatywy 

Historycznej z dnia 4 kwietnia 2023 r.  (druk 2021); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  
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Głosowanie  (druk 2021) 

Za                           21 
Przeciw                  12 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1971/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku Fundacji Pomorskiej Inicjatywy Historycznej z dnia 4 

kwietnia 2023 r.   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 51  do niniejszego protokołu 

50) w sprawie rozpatrzenia wniosku WOMA sp. z o.o  (druk 2022); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2022) 

Za                           28 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      6 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1972/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku WOMA sp. z o.o   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 



57 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 52  do niniejszego protokołu 

51) w sprawie rozpatrzenia wniosku XY  (druk 2023); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2023) 

Za                           32 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1973/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia wniosku XY   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 53  do niniejszego protokołu 

52) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 listopada 2023 roku w sprawie nadania 

nazw nienazwanym ciekom wodnym w Gdańsku (druk 2024); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2024) 

Za                           26 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      7 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1974/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 listopada 2023 roku w sprawie nadania 

nazw nienazwanym ciekom wodnym w Gdańsku 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 54  do niniejszego protokołu 

53) w sprawie rozpatrzenia petycji Pana XY z dnia 19 listopada 2023 roku w 

sprawie zarządzenia referendum lokalnego (druk 2025); 

 

Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 2025) 

Za                           33 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1975/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia petycji Pana XY z dnia 19 listopada 2023 roku w sprawie 

zarządzenia referendum lokalnego 

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 55  do niniejszego protokołu 

ANDRZEJ SKIBA – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Jako, że to ostatnie posiedzenie w tej kadencji naszej Rady pozwalam sobie zaprosić 

na chwilę całą Komisję Skarg, Wniosków i Petycji chcielibyśmy symbolicznie 

podziękować za całą pracę jednej z pracownic naszej instytucji pani Emilii.  
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54)  w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży dla radnych Miasta 
Gdańska  (druk 2003);  

 
 
Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
Jest  to projekt uchwały, który mamy już chyba okazję podchodzić, któryś raz do tematu 

związanego z ustaleniem diety i zwrotu kosztów podróży do radnych Miasta Gdańska. 

Powiem tylko, że jest to efekt sporu prawnego i rozbieżności pomiędzy poglądem 

Wojewody Pomorskiego jako organu nadzoru a poglądem Prokuratury Regionalnej  

w Gdańsku. I wysokość diet w przedłożonym projekcie zostaje bez zmian. Jest jak 

gdyby nowy paragraf, to jest taki, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. Bardzo proszę  

o podjęcie tej uchwały. 

Głosowanie  (druk 2003) 

Za                           33 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1976/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży dla radnych Miasta Gdańska   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 56  do niniejszego protokołu 

PUNKT 5 

Wybory uzupełniające ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2024 – 2027 

 

a) przedstawienie protokołu zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych 

 
Cezary Śpiewak - Dowbór– Przewodniczący Zespołu ds. Kandydatów na 
Ławników do Sądów Powszechnych 
Protokół z posiedzenia Zespołu do spraw Zaopiniowania Kandydatów na Ławników do 

sądów powszechnych. Wybory uzupełniające, które odbyły się, które odbyło się w dniu 

9 kwietnia 2024 roku. Ja bym państwu to skrótowo przedstawiał nie będę czytał jeden 



60 
 

do jednego zgodnie z uchwałą Rady Miasta został powołany zespół do zaopiniowania 

kandydatów na ławników w tym zespole na posiedzeniu, o którym mowa z ramienia 

radnych Miasta Gdańska, uczestniczył radny Przemysław Majewski i ja. Z ramienia 

sądów była pani sędzia Beata Piórek i pani sędzia Monika Langowska. Zespół 

zapoznał się ze wszystkimi zgłoszeniami, które były, które były złożone  

i w największym skrócie, referując zapotrzebowaniem mamy tak 4. Przed 4 wyborami 

stajemy: kandydaci na ławników do Sądu Okręgowego. Kandydaci na ławników do 

Sądu Okręgowego, do spraw z zakresu prawa pracy, czyli tak zwanego sądu pracy. 

Kandydaci do Sądu Rejonowego Gdańsk Południe w Gdańsku i kandydaci do Sądu 

Rejonowego Gdańsk Południe w Gdańsku do spraw z zakresu prawa pracy, czyli do 

tak zwanego sądu pracy. I tak w przypadku tego pierwszego, czyli Sądu Okręgowego, 

zapotrzebowaniem zgłoszone uchwałą Kolegium Sądu Okręgowego w Gdańsku. To 

12 osób, czyli 12 ławników. Zgłosiło się na te 12 miejsc 15 osób, przy czym 2 osoby, 

przy czym tak jedna osoba złożyła zgłoszenie po terminie. I co do tej osoby będziemy 

procedować uchwałę o pozostawieniu tego zgłoszenia bez dalszego biegu. Jedna 

osoba zrezygnowała. A jedna osoba nie spełnia wymogu z ustawy tzn. na moment 

zgłoszenia ukończyła 70 lat. A ustawa wymaga żeby kandydat był młodszy niż ten 

wskazany wiek. Także tutaj będziemy mieli na 12 miejsc 13 osób poddanych do 

głosowania, ponieważ pani Wanda Maria Bader ukończyła 70 lat. Jest to takie 

rozstrzygnięcie, które wymaga głosowania; czyli z 13 nazwisk musimy wybrać 12. 

Choć kierując się tymi kryteriami z ustawy, no to jedna osoba po prostu nie powinna 

być wybrana, ponieważ nie spełnia kryterium wieku, czyli jeśli państwo radni co do 

pani, która nie spełnia kryterium wieku, czyli co do Pani Wandy Marii Bader 

zagłosowaliby przeciw to pozostałe 12 osób to jest dokładnie tyle, ile jest potrzebnych 

ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku. W przypadku drugiego wyboru, czyli Sąd 

Okręgowy w Gdańsku, Sąd Pracy potrzeba jest 2 ławników i dokładnie 2 osoby zgłosiły 

się, więc te 2 osoby będą poddane pod głosowanie i natomiast tyle jest kandydatów, 

ile miejsc. W przypadku trzeciego wyboru, czyli Sąd Rejonowy Gdańsk Południe  

w Gdańsku potrzebnych jest 7 ławników. Zgłosiło się 6 kandydatów, przy czym jedną 

z tych zgłoszeń to jest zgłoszenie po terminie. Jedną z tych zgłoszeń to jest zgłoszenie, 

które okazało się, że nie spełnia wymogów formalnoprawnych. To znaczy powinno być 

poparte przynajmniej 50 podpisami osób zamieszkałych na terenie gminy Miasta 

Gdańska. A pani prezydent zweryfikowała, że tych podpisów faktycznie mieszkańców 

Gdańska mających czynne prawo wyborcze jest 47 ani 50 to jest z powodów 

formalnych tutaj odpadną 2 osoby, zatem do głosowania będzie przedstawionych  

4 ławników na 7 miejsc. I ostatni wybór Gdańsk Południe do spraw z zakresu Prawa 

Pracy czyli tzw. Sąd Pracy, potrzebnych jest 14 ławników a zgłosiło się niestety tylko 

5 osób. I te 5 kandydatów zostaną przedstawieni do głosowania. Zespół zweryfikował 

wszystkie osoby pod względem formalnym. Zaopiniowano 12 wniosków do Sądu 

Okręgowego pozytywnie 13 tzn.   i po prostu to znaczy, nie uzyskała pozytywnej opinii 

Pani Wanda Maria Bader z powodu ukończonych 70 lat. Zespół zaopiniował 2 wnioski 

do Sądu Okręgowego Sądu Pracy pozytywnie, czyli obie osoby do Sądu Okręgowego 

Sądu Pracy, które się zgłosiły, są zaopiniowane pozytywnie przez zespół. 4 wnioski do 

Sądu Rejonowego Gdańsk Południe w Gdańsku zostały zaopiniowane pozytywnie. 2 

osoby nie spełniły wymogów formalnych i 5 osób do 5 wniosków do Sądu Rejonowego 

Gdańsk Południe w Gdańsku Sądu Pracy na 5 zgłoszeń zostało zaopiniowanych 

pozytywnie. I drodzy państwo, oprócz tego, że będzie głosowanie, to będzie też 

uchwała, gdzie formalnie wnioskodawcą jest Komisja Samorządu i Ładu Publicznego. 
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Natomiast ja pozwolę sobie już teraz w związku z tą opinią Zespołu do spraw 

Zaopiniowania Kandydatów na Ławników też przedstawić, bo jest to ta uchwała jest 

odzwierciedleniem tego, co ustalił zespół. To znaczy druk 2005 zawiera 3 

rozstrzygnięcia, po pierwsze pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatki 

Karoliny Ressller na ławnika do Sądu Rejonowego Gdańsk Południe w Gdańsku na 

kadencję 24 -27. Ze względu na niespełnienie wymogów formalnych wynikających  

z artykułu 162 paragraf 2 ustawy Prawo o Ustroju Sądów Powszechnych oraz złożenie 

wniosku po upływie terminu zgłaszania kandydatów na ławników, to jest jedna 

kandydatura, drugie rozstrzygnięcie paragraf, drugi pozostawia się bez dalszego biegu 

zgłoszeń i kandydatki Barbary Urszuli Kaleta na ławnika do Sądu Okręgowego  

w Gdańsku na kadencję 2024- 2027 ze względu na złożenie wniosku po upływie 

terminu zgłaszanie kandydatów na ławników. I trzecie rozstrzygnięcie proponowane  

w tym projekcie uchwały paragraf 3 pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszeń  

i kandydatki Elżbiety Kruczek na ławnika do Sądu Rejonowego Gdańsk Południe  

w Gdańsku na kadencję 2024- 2027, ze względu na niespełnienie wymogów 

formalnych wynikających z artykułu 162 paragraf 4 ustawy Prawo o ustroju Sądów 

Powszechnych. Czyli drodzy państwo, podsumowując z kart do głosowania, które 

państwo otrzymają tylko jedna osoba nie uzyskała pozytywnej opinii zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników. To jest nie uzyskała tej pozytywnej opinii jako 

kandydatka na ławnika do Sądu Okręgowego w Gdańsku Pani Wanda Maria Bader  

z uwagi na niespełnienie przesłanki wieku wymaganej ustawą i. Jeśli chodzi o pracę 

zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, jeśli państwo mają jakieś 

pytania, to pozostaje do dyspozycji. Jeśli nie, to wszystko, co należałoby przedstawić. 

 

b) powołanie komisji skrutacyjnej i głosowanie  
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poproszę przewodniczących klubów o wyznaczenie członków Komisji Skrutacyjnej, 

żebyśmy mogli powołać zespół, który będzie liczył głosy. 

CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR- radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

Pani przewodnicząca w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej do Komisji 

Skrutacyjnej zgłaszam radnego Karola Ważnego. 

BEATA DUNAJEWSKA – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

Zgłaszam Andrzeja Stelmasiewicza.  

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Zgłaszam Przemysława Malaka.  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Zapytała czy kandydaci wyrażają zgodę. Każdy z radnych powołany do Komisji 

Skrutacyjnej wyraził zgodę bycia jej członkiem.  
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GŁOSOWANIE 

Jednogłośnie Komisja Skrutacyjna została powołana.  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poprosimy Komisję o ukonstytuowanie się i przeprowadzenie głosowania. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy.  

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła wybory i zostały ogłoszone wyniki. Wyczytano 

osoby, które zostały ławnikami.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

C1) w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

       Ławników w wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych 

       na kadencję 2024-2027  (druk 2005); 

BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Uchwała w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu  zgłoszeń kandydatów na 

ławników. To to są te osoby, które wymieniał pan przewodniczący Komisji 

weryfikacyjnej i to są 3 osoby, które albo nie miały wymaganych dokumentów albo nie 

dołączono wymaganych dokumentów lub po terminie zgłoszono, a także nieuzyskanie 

podpis nie zawierały ich listy 50 podpisów osób i proszę o podjęcie pozytywnej 

uchwały.  

Głosowanie  (druk 2005) 

Za                           32 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1977/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

Ławników w wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych 

na kadencję 2024-2027 
 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 57  do niniejszego protokołu 

C2) w sprawie wyborów uzupełniających ławników do sądów powszechnych na  

              kadencję 2024-2027  (druk 2004); 

 

BOGDAN OLESZEK - Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

Zreferował projekt wraz z uzasadnieniem.  

Głosowanie  (druk 2004) 

Za                           32 
Przeciw                   0 
Wstrzymało się      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr LXXVI/1978/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyborów uzupełniających ławników do sądów powszechnych na  

              kadencję 2024-2027   

 

z dnia 18 kwietnia  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 58  do niniejszego protokołu 

PUNKT 6 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Odczytał fragmenty pisma skierowanego do pani Prezydent oraz do radnych miasta 

Gdańska od kupców zrzeszonych w Zrzeszeniu Handlowym Chełm w Gdańsku.  

ELŻBIETA STRZELCZYK – Radna Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Podziękowała wszystkim za mijającą kadencję. 

ROMUALD PLEWA – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Podziękował za mijającą kadencję.  
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ANNA GOLĘDZINOWSKA- Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Podziękowała wszystkim za mijającą kadencję. 

 

 

PUNKT 7 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Dziękuję bardzo.  

 

Obrady zakończono o godzinie 14.00 

    

Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 

Agnieszka Owczarczak 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

Inspektor BRMG 

Anna Staniszewska  


